



Singapore River Experience with Bumboat Cruise & Dinner at Sands SkyPark

15:00 Meet up at Clarke Quay MRT

Known as ‘The Singapore River Experience—A Tale of Two Quays’, this unforgettable ride encapsulates Singapore heritage and modernity in one activity, spanning the iconic districts of Clarke Quay, Boat Quay and Marina Bay. Bask in the rich history of the Raffles Landing site, marvel at the soaring futuristic architecture of Marina Bay Sands®, and discover the story of the river that gave life to our city.

During our nation’s colonial era, the Singapore River was a thriving hub of commerce, where godowns filled with wares sat along the waterway’s quays, and flotillas of bumboats plied their trade.

Also known as tongkang (sea-going barge), these wooden boats were employed from the 19th to 20th century, transporting goods along the Rochor, Kallang and Singapore rivers. Since 1987, Singapore River Cruise has preserved this facet of our city’s past, offering travellers a chance to experience modern Singapore from the back of a bumboat.



18:00 Dinner @ Sands SkyPark



\$188/pax

Inclusive:

- Professional Tour Guide services (English or Chinese Speaking)
- Dinner at Sands SkyPark (Ce La Vi at L57, Sands SkyPark or similar)
- Admission ticket (Due to COVID-19, Subject to availability upon confirmation)



海陆空：游船新加坡河、登滨海湾金沙、享空中花园美食

15:00 集合于 CLARKE QUAY MRT

新加坡河 Singapore River

早在殖民时代，新加坡河便是最主要的贸易中心，沿河码头的货仓里摆满了货物，无数的摩托艇船队日以继夜的进行着贸易，这也让新加坡河在那个时代成为新加坡最繁华的商业中心。被称为

“tongkang”（海上驳船）的运输船，在 19 世纪到 20 世纪期间被使用，沿着梧槽河、加冷河和新加坡河运输货物。

在“新加坡河游”的行程中，游客可以乘坐传统“tongkang”沿着新加坡河感受历史与现代文明的交叠，同时也可在舢板上一览美丽繁华的新加坡河景。



滨海湾金沙 Marina Bay Sands

被称为“新加坡河体验-两个码头的故事”，这令人难忘的旅程将新加坡的传统和现代融合在一起，跨越了新加坡几大标志性区域如克拉码头（Clarke Quay）、驳船码头（Boat Quay）和滨海湾（Marina Bay）。沐浴在莱佛士登陆点丰富的历史，惊叹于滨海湾金沙高耸的未来主义建筑，并发现这条赋予了新加坡生命的河流的故事。

18:00 享用金沙空中花园晚餐，鸟瞰新加坡海湾美丽的风景。



\$188/pax

报价包含：

- * * 所列景点门票
- * 1 晚餐
- * 导游服务
- * 至少 5 人成团